
Opfølgning på kalve ved automater 

Som opfølgning på om slagtekalveproducenten sætter de ønskede kalve til foderautomater sendes 

kvartalsvise mails med ønskede og reelt indsatte kalve. Mail bruges til at gøre slagtekalveproducenten 

opmærksom på mulige forbedringer 

Hej XXX 

Som opfølgning på projektmødet hos Danish Crown får du nedenfor oversigt over prioritering af de kalve der 

går hos automaterne lige nu 

Det ser generelt fint ud, men det vil stadig være supergodt, hvis nogle af de kalve der har prioritet 1-4 (se 

dyrnumre på potentielle kalve i prioritet 1 nedenfor) kom til boksene i stedet for de 25 kalve som har mødre 

der gør at de ikke kan bruges i projektet (prioritet 5) 


